
 

 
 
 
 

NOTA DE PREMSA 
  3 de setembre de 2008 
 
 

L’Ajuntament de Gavà aconsegueix que AENA corregeixi l’altitud del 

viratge dels avions en l’enlairament  
 

La mesura, que contempla que els avions han de girar abans d’arribar als 500 peus 

d’alçada, redueix considerablement la contaminació acústica 

 

L’Ajuntament de Gavà s’ha mostrat satisfet amb la decisió d’AENA d’establir que els 

avions que s’enlairin per la pista 25L (segons el sistema de pistes segregades, aquesta 

pista és la que s’utilitza en configuració oest, és a dir en el 85% dels casos) facin el 

viratge cap al mar abans d’arribar als 500 peus d’alçada. Una mesura que el consistori 

gavanenc ve demanant per reduir encara més la contaminació acústica.  

 

La tinenta d’alcalde i comissionada de l’Alcalde en temes relacionats amb l’aeroport, 

Raquel Sánchez, ha manifestat que “fruït de les reivindicacions de l’Ajuntament i 

arrel de la darrera reunió mantinguda amb representants d’AENA la darrera 

setmana de juliol, finalment AENA ha donat resposta a aquesta reivindicació 

imprescindible i que, sens dubte, contribuirà a millorar la qualitat de vida dels 

veïns i veïnes de Gavà Mar i de tot el nostre terme municipal”. 

 

AENA ha publicat el nou text corregit a l’AIP, la publicació amb la qual informa sobre 

els serveis, les instal·lacions i la normativa i procediments que afecten a les operacions 

aèries. El text, que literalment diu: “per motius mediambientals i excepte raons de 

seguretat, s’ha d’iniciar el viratge a l’esquerra no més tard d’assolir els 500 ft 



d’altitud”, ha estat consensuat entre el Departament de Navegació Aèrea d’AENA i 

l’Ajuntament.  

 

Segons Raquel Sánchez:  “La incorrecta redacció del text que existia fins ara era un 

dels principals motius de la inadequada execució de la maniobra del gir a mar i, 

moltes vegades, això es traduïa en major nivell d’afectació sonora al territori. Amb 

la nova redacció, els pilots hauran de respectar aquests límits a l’hora del fer el gir 

a mar i això contribuirà a la millora de la qualitat medioambiental del nostre 

territori.” 

 

L’Ajuntament de Gavà, tot i mostrar-se molt satisfet amb aquesta mesura, manifesta que 

continuarà treballant proposant totes aquelles mesures que puguin beneficiar al conjunt 

de ciutadans i ciutadanes. En aquest sentit, i segons Raquel Sánchez, “estem pendents 

de la propera convocatòria del GTTR i que AENA es va comprometre amb aquest 

Ajuntament a convocar-la durant el mes de setembre.” Finalment, Sánchez  va 

manifestar que “notícies com aquestes ens encoratjen a continuar treballant dia a 

dia  perquè el soroll dels avions deixi definitivament de malmetre el benestar dels 

ciutadans i ciutadanes”  


